
Referat fra Herning Teleklub ’ s generalforsamling 7-11 -2019 

Dirigent blev Kenneth og Allan blev referent. 

Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger. 

Harry fremlagde beretning og orienterede om klubbens aktiviteter i det sidste år. Julebanko var 

som sædvanlig godt besøgt med over 40 deltagere. Til julefesten var vi godt 20 samlet til en 

hyggelig aften med andesteg. Vi havde for lang tid siden lavet aftale med Møltrup om et besøg den 

2. maj. Det var en spændende aften med rundvisning og vi fik et godt indblik i deres daglig dag og 

udfordringer. Den 16. juni var 20 medlemmer på udflugt til *Verdenskortet* i Klejtrup. En hyggelig 

dag med godt vejr. I starten af september havde vi den årlige tur til travbane. Der var ikke så 

mange med, men rygterne siger at de fleste kom hjem med overskud. Endvidere nævnte Harry, at 

vores hjemmeside fungerer igen, og den fungerer godt! Han sendte Poul Erik og Ejler en STOR TAK 

for deres hjælp. Harry gjorde opmærksom på TDC-sport og fritids landsstævne. En del klubber 

yder et økonomisk tilskud til deltagelse, men det har vi ikke rigtig gjort i Herning. Bestyrelsen har 

besluttet fremover og yde et tilskud på max 1500 kr. pr. stævne. Til slut efterlyste Harry ideer til 

næste års aktiviteter. Beretning enstemmigt godkendt. 

Allan gennemgik regnskabet, der som forventet viste et underskud. Dette skyldtes hovedsageligt 

Julefesten, som vi har hver andet år. Bestyrelsen havde ikke benyttet sig af den mulighed, der blev 

vedtaget på sidste års generalforsamling om kontingent stigning. Jens Rasmus spurgte hvorfor 

udgiften til drikkevare til generalforsamlingen var væsentlig højere end indtægten. Allan 

forklarede at der var indkøbt drikkevarer samlet til generalforsamling og julefest. Herefter blev 

regnskabet enstemmigt godkendt 

Bestyrelsen bad om bemyndigelse til og forhøje kontingentet med 5 kr. pr måned. Dette blev 

godkendt uden bemærkninger. 

Poul Bak og Allan blev genvalgt til bestyrelsen og Andreas som suppleant. Knud Nielsen og Freddy 

Natan blev genvalgt som bilagskontrollanter. Poul Erik blev suppleant for dem.  

Under evt. kom der flere forslag til udflugter i 2020, bl.a. Tur til Thyborøn med guide, Silkeborg 

papirfabrik, SDR. Omme fængsel kirkes museum og trav. 

 

 


